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MY TEACHER IS A THUG
Jia Tianxiong (Li Nan Xing) is a down-and-out ex-actor heavily in debt. To get out of his predicament, he 
makes a pact with the boss of a movie company to infiltrate SCP Talent Training Centre as a martial arts 
and acting trainer. His mission is to investigate the whereabouts of the brother of the Principal Lian Jiaxuan 
(Phyllis Quek).

Used to a carefree bachelor life, Tianxiong initially created havoc in the school with his unconventional ways. 
He soon makes the shocking discovery that his fellow teacher, Zeng Kaixin (Bonnie Loo) is his daughter! 
Working alongside Kaixin and Jiaxuan eventually changes him, and together they help solve the family issues 
of the children they teach. But the past catches up with him as Kaixin and Jiaxuan discover his true intention 
for joining the school, will they forgive him?   

Cast:	 Li Nan Xing, Phyllis Quek, Bonnie Loo, Cavin Soh, Terence Cao, Jeremy Chan, Zhu Houren
 

爱不迟疑

贾天雄（李南星）是一个对生活得过且过的单身汉，年轻时曾经是个颇有小名气的演员。他因为欠赌债，而接

受电影公司老板的条件。他的任务就是假扮爱心老师潜入SCP才艺培训中心当起武术兼演艺老师，暗中调查SCP

才艺培训中心的校长连佳宣（郭妃丽）哥哥的下落。天雄习惯过着自由自在的生活，做事喜欢不按牌理出牌，

在培训中心里闯了不少麻烦。他还意外发现他的同事曾开心（罗美仪）竟然是自己的亲生女儿！ 他与开心和佳

宣相处久了后，渐渐被她们的爱心打动，也尽心尽力为学生们解决家庭问题。可是好景不长，开心和佳宣发现

天雄加入SCP的真正目的，对他感到失望。天雄最终能不能得到她们的谅解？

演员：	李南星、郭妃丽、罗美仪、苏梽诚、曹国辉、田铭耀、朱厚任


